
Valtuustoaloite 
 
Pyhäjoella kuten muissakin pienissä kunnissa ollaan huolissaan väestön vähenemisestä ja ilman uusia 
voimakkaimpia toimia suuntaa ei saada muuttumaan. 
Olemme satsanneet kaavoitukseen, tontteja löytyy omakoti-, rivi- ja kerrostaloille ja vuokra-asuntoja on 
tyhjillään kunnalla ja yksityisillä. 
Kunnan elinvoimaa piristää kaiken ikäiset asukkaat ja kaikista asuinmuodoista, perheettömistä perheellisiin 
ja myös eläkeläiset. Olemme paljon satsanneet lapsiperheisiin, ne toimet eivät kuitenkaan riitä kun ei ole 
työpaikkoja. 
Työelämä on paljon muuttunut, nyt tehdään enemmän etätöitä kuin aikaisemmin, Pyhäjoki olisi heille 
oivallinen asuinpaikka, meillä on puhdas luonto ja luontoon liittyville harrastuksille hyvät mahdollisuudet 
kuten metsästys ja kalastus ja kaikki luonnossa liikkuminen, näitä mahdollisuuksia pitäisi markkinoida 
voimakkaammin. 
 
Eläkeläiset ovat myös tärkeä ryhmä, he maksavat verot kuntaan, eivätkä käytä kunnan palveluita, kun 
terveyspalvelut on ulkoistettu Pohteelle. 
Kun saataisiin kuntaa lisää asukkaita, toisi se lisää vireyttä, palvelut paranisivat myös jo täällä asuville. 
Pyhäjoen palveluyrittäjien toimintaedellytykset paranisivat asukasmäärän kasvun myötä. 
 
Kunnan tehtävänä olisi pikaisesti kartoittaa kaikki tyhjät asunnot ja asuntotuottajilta/tontin varanneilta 
suunnitteilla olevista uustuotanto kohteista ja niiden hankkeiden tilanteesta, näitä hankkeita pitäisi saada 
liikkeelle.  
Kuntamarkkinointiin varattava erillinen määräraha ja tehdä markkinasuunnitelma, joka suunnataan oikeille 
kohderyhmille, työssäkäyville ja eläkeläisille. 
 
Pyhäjoella 26.3.2025 
 
Kokoomuksen valtuustoryhmä 
 
 
Raino Peltoniemi  Kaisa Salmivuori-Väänänen 


